
Rondvraag BBB, D66 & VVD n.a.v. Motie ‘Geen weg door Lombokpark’ 
Ter bespreking 14 juni 2023 (Statencommissie M&M)  

 

In de vorige commissievergadering spraken wij reeds uitvoerig over de moeite waarmee 

buitenstaanders het oordeel van de Safety Board m.b.t. de gewenste gelijkvloerse HOV-oversteek ter 

hoogte van het Lombokpark konden duiden. Veiligheid is prioriteit nummer een, echter altijd 

onderdeel van een integrale afweging welke in het advies niet duidelijk naar voren kwam. Participatie 

en samenwerking betekent niet altijd je zin krijgen, maar het is van groot belang dat partijen zich 

gehoord en serieus genomen voelen en zodanig meegenomen worden dat een uitkomst te begrijpen 

en accepteren is, zelfs wanneer men deze liever anders gezien had. 

 

Om deze reden hebben de fracties van de BBB, D66 en de VVD de volgende vragen: 

1. Is Gedeputeerde Staten het met ons eens dat het zeer onwenselijk is dat de conclusie van de 

Safety Board niet begrepen en herkend wordt door direct omwonenden en de betreffende 

gemeenteraad? 

2. Op 10 mei gaf Gedeputeerde aan dat voor vergunning door de Inspectie Leefomgeving & 

Transport (ILT) bijna altijd het advies van de Safety Board wordt overgenomen, maar ook dat 

die Safety Board zelf louter naar veiligheidsaspecten kijkt. Is er vanuit de Provincie contact 

geweest met ILT om te verkennen hoe zij deze lastige casus taxeren en duiden? 

3. Hoe kijkt GS aan tegen het in de brief geopperde instrument van een onafhankelijke second 

opinion? Daarbij de context voor draagvlak/begrip voor de uitkomst versterken meewegend. 

4. Welke mogelijkheden bestaan er om zo’n second opinion daadwerkelijk uit te laten voeren? 

5. Hoe verhouden de bevoegdheden van PS en GS zich in deze? 

6. Is GS bereid om met de gemeente verder te werken aan/zoeken naar een gelijkvloerse 

variant die wél kan rekenen op steun van de Safety Board? (Eventueel d.m.v. consultatie.) 

 

 

 

Kees van Vuuren   Marcel Harinck   Ronnie Hossain 

BBB    D66    VVD 

 

 

 

 

 

N.B. Deze rondvraag loopt vooruit op de gezamenlijke infosessie die M&M met de Utrechtse raad 

heeft op dinsdagavond 13 juni, maar om planningstechnische redenen (M&M vergadert immers 

reeds woensdagmiddag 14 juni) achten wij het opportuun deze vragen toch nu al in te dienen. 


